



FIRST NASYRIUM DRUM CAMP A SUCCESS

Combine a splendid lake shore setting in Ontario cottage country with a cast of renowned drum and percussion instructors and you've got the recipe for the Nasyrium Drum Camp. Visit www.nasyrium.com and you'll get an idea of what went down a few months ago at the first camp. Founder, Montreal pro player and instructor Nasyr Abdul Al-Khabyyr, is already planning an equally rousing retreat for August 2009. Check out this year's star faculty: Mike Mangini, El Negro Hernandez, Giovanni Hidalgo, Dennis Chambers, Raul Rekow, and Kenwood Dennard. If you seek inspiration from the world's elite drummers, one-on-one, Nasyrium is for you.

LA PREMIÈRE ÉDITION DU NASYRIUM DRUM CAMP EST UN SUCCÈS

Jumelez une rive de lac splendide située dans un coin pittoresque de l'Ontario avec un lot d'enseignants de batterie et de percussion reconnus partout dans le monde et vous obtenez le Nasyrium Drum Camp. Rendez-vous à www.nasyrium.com pour avoir une impression de ce qui s'est passé il y a quelques mois lors du premier camp. Le fondateur, le batteur professionnel et enseignant de Montréal Nasyr Abdul Al-Khabyyr, prépare déjà un camp aussi excitant pour le mois d'août 2009. Regardez simplement la liste des invités au camp 2008: Mike Mangini, El Negro Hernandez, Giovanni Hidalgo, Dennis Chambers, Raul Rekow et Kenwood Dennard. Si vous désirez être inspirés par les meilleurs batteurs de la planète, Nasyrium est pour vous.



Drums etc
Vol 20, No 6
November – December
2008